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ZAPISNIK 
 

 

 

24. redne skupščine LZS, ki je bila v torek, 20.03.2012 ob 18.00 uri v sejni sobi na Strelišču, Dolenjska 
cesta 11, Ljubljana. 
 
Prisotni člani društev/klubov in člani organov zveze:  

LK Paradoks, LK Ankaran, DLLL Snežniška Diana, DL Šmarna Gora, LK Dolenjske Toplice, DL Dravograd, 
LK Feniks Kranj, LK Gorica, LK Gornji Grad, LK Ilirska Bistrica, LK Jevnica, LK Kamnik, LD Koroška, LK 
Ljutomer, LD Logatec, LK Maribor, LK Mins Postojna, LK Muta, LK Sokol Ložnica, LK Šenčur, ŠD Partizan 
LS Škofja Loka, LK Turjak, VLR Vilijem, LK Žalec, LK Orel, LK Potens, LK Lucky art, LK Budanje, LK 
Lendava, LK Taborska jama. 
 
Tomaž Urlep, Igor Štrajhar, Igor Šuštar, Tomaž Hodnik, Dejan Sitar, Darja Rožmanec, Matej Zupanc, 
Matija Žlender, Dorjana Šuštar, Dejan Gjurin, Jaroš Šteharnik, Vlado Justin, Dragica Tofaj Gutman, Tina 
Gutman in Marija Skok. 
 
 
Dnevni red:  

1. Otvoritev in pozdrav  
2. Sprejem Poslovnika o delu 24. redne Skupščine LZS  
3. Imenovanje zapisnikarja in dveh overiteljev  
4. Potrditev zapisnika 23. redne skupščine LZS  
5. Imenovanje delovnega predsedstva in verifikacijske komisije  
6. Ugotovitev sklepčnosti  
7. Pregled in potrditev dnevnega reda  
8. Sprejem poročila NO LZS za leto 2011  
9. Sprejem poročila IO LZS za leto 2011  
10. Sprejem poročila DK LZS za leto 2011  
11. Sprejem finančnega načrta za leto 2012  
12. Sprejem letnega plana dela za leto 2012  
13. Sprejem obračuna poslovanja v letu 2011  
14. Predlog Statuta Lokostrelske zveze Slovenije 
15. Predlog Poslovnika o delu Skupščine LZS  
16. Pobude in vprašanja delegatov  
17. Razno  
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Ad 1. 

Otvoritev in pozdrav 
 

Predsednik LZS, g. Tomaž Urlep je pozdravil prisotne.  
 
 
Ad 2. 

Sprejem Poslovnika o delu 24. redne Skupščine LZS  
 
Sklep št. 1: Soglasno je bil sprejet Poslovnik o delu skupščine. 
 
 
Ad 3. 

Imenovanje zapisnikarja in dveh overiteljev 
 
Za zapisnikarja je bila predlagana ga. Marija Skok, za overitelja zapisnika pa g. Aleksander Janežič in  
ga. Dragica Tofaj Gutman. 
 
Sklep št. 2: Soglasno so bili potrjeni, za zapisnikarja ga. Marija Skok, za overitelja zapisnika pa  
g. Aleksander Janežič in ga. Dragica Tofaj Gutman. 
 
 
Ad 4. 

Potrditev zapisnika 23. redne skupščine LZS  
 
Sklep št. 3: Skupščina je soglasno potrdila zapisnik 23. redne skupščine LZS. 
 
 
Ad 5. 

Imenovanje delovnega predsedstva in verifikacijske komisije  
 
Za delovno predsedstvo so bili predlagani: predsednik g. Igor Šuštar, člana ga. Tina Gutman in g. Albin 
Likar. Za člane verifikacijske komisije so bili predlagani: g. Janez Čirič, g. Božo Kovačič in g. Marjan 
Žnidaršič. 
 
Sklep št. 4: Soglasno je bilo imenovano delovno predsedstvo v sestavi: predsednik g. Igor Šuštar ter 
člana ga. Tina Gutman in g. Albin Likar. 
 
Sklep št. 5: Soglasno je bila imenovana verifikacijska komisija v sestavi g. Janez Čirič, g. Božo Kovačič in 
g. Marjan Žnidaršič. 
 
 
Ad 6. 

Ugotovitev sklepčnosti 
 
Verifikacijska komisija je ugotovila da je od 37 klubov, ki imajo glasovalno pravico, prisotnih 30 
zastopnikov oziroma pooblaščencev klubov.  
 
Sklep št. 6: Skupščina je sklepčna z 81,08%. 
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Predsednik LZS, g. Tomaž Urlep je predal besedo delovnemu predsedniku g. Igorju Šuštarju. 
 
 

Ad 7. 

Pregled in potrditev dnevnega reda 
 
Sklep št. 7: Dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 8. 

Sprejem poročila NO LZS za leto 2011  
 
Sklep št. 8: Poročilo NO je bilo soglasno sprejeto. 
 

 

Ad 9. 

Sprejem poročila IO LZS za leto 2011 
 
Na poročilo IO LZS je imel pripombo g. Marjan Podržaj. Predlaga, da se poročilo dopolni v delu 
poljskega programa, kjer se navede uspešno delo go. Ksenije Podržaj, ki je v letu 2011 vodila AH 
program.  
 
Sklep št. 9: Poročilo o delu IO LZS je z dopolnitvijo, ki jo je predlagal g. Podržaj, soglasno sprejeto. 
 
 
Ad 10. 

Sprejem poročila DK LZS za leto 2011 
 
K razpravi se je prijavila ga. Irena Šantelj, ki je predsednika Disciplinske komisije pozvala k obrazložitvi 
ustavitve disciplinskega postopka proti štirim tekmovalcem, za katerega je predlog podala Sodniška 
komisija. Jaroš Šteharnik, predsednik DK je obrazložil, da je bilo v postopku ugotovljeno, da je bila 
prijava Sodniške komisije nepravilno vložena, kar je vodilo do ustavitve disciplinskega postopka in 
zavrnitve predloga. 
V razpravi je g. Urlep dodal, da so Disciplinski pravilnik pregledali pravni strokovnjaki in priporočili 
takojšnjo posodobitev le-tega, saj tak ne omogoča učinkovitega vodenja disciplinskih postopkov. 
 
Sklep št 10: Z 29 glasovi ZA in 1 glasom PROTI je bilo poročilo Disciplinske komisije za leto 2011 
sprejeto. 
 
Ad 11. 

Delegati so predlagali, da se točka 13 dnevnega reda obravnava pod točko 11, tako da se Sprejem 
obračuna poslovanja v letu 2011 obravnava pred Sprejemom finančnega načrta za leto 2012 in 
Sprejemom letnega plana dela za leto 2012. Ostale točke se ne spremenijo.  
 
Sklep št. 11: Predlagana sprememba točk dnevnega reda je bila soglasno sprejeta. 
 
 
Sprejem obračuna poslovanja v letu 2011 
 
Delovni predsednik je odprl razpravo na objavljeno gradivo – Podatki iz izkaza poslovnega izida in 
Podatki iz bilance stanja za leto 2011. G. Podržaj je bil mnenja, da skladno s statutom, skupščina ne 
potrjuje Izkaza poslovnega izida in Bilance stanja za leto 2011, ampak mora sprejeti Finančno poročilo, 
ki je po posameznih postavkah razčlenjeno. Tudi ga. Šantelj je zahtevala predstavitev Finančnega 
poročila za leto 2011. Ga. Rožmanec je povedala, da ima IO izdelano Finančno poročilo in ga lahko da 
delegatom na vpogled. Delegati so zahtevali, da se finančno poročilo glasno predstavi. Ga. Rožmanec 
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je predstavila porabo sredstev po posameznih postavkah iz Finančnega poročila za leto 2011. G. Urlep 
pove, da je bila ugotovljena razlika med Presežkom prihodkov v Bilanci stanja za leto 2010, ki ga je 
pripravil tedanji računovodski servis in je bila oddana na AJPES in Finančnim poročilom – razlika med 
prihodki in odhodki za leto 2010, ki ga je na 23. redno skupščino v sprejem predložila prejšnja 
predsednica LZS. Finančno poročilo je izkazovalo razliko med prihodki in odhodki v znesku 16.462,20 
EUR pozitivnega stanja, bilanca stanja pa le 1.453,00 EUR pozitivnega stanja, kar pomeni, da oba 
dokumenta izkazujeta razliko v višini 15.009,20 EUR. G. Urlep pove tudi, da je IO pregledal poslovne 
knjige, vendar razloga za nastalo razliko ni uspel najti. Po razpravi skupščina sprejme:  
 
Sklep št. 12: Finančno poročilo za leto 2011 se soglasno sprejme. 
 
Sklep št. 13: IO mora zahtevati od prejšnje predsednice gospe Rose pojasnilo glede nastale razlike v 
višini 15.009,20 EUR med Finančnim poročilom za leto 2010, ki je bilo potrjeno na 23. redni skupščini 
in Bilanco stanja za leto 2010, ki je bila oddana na AJPES. O pojasnilu, ki ga bo IO prejel od gospe Rose, 
bo IO poročal delegatom na naslednji skupščini. 
 
 

Ad 12. 

Sprejem finančnega načrta za leto 2012  
 
Predsednik LZS g. Tomaž Urlep je predstavil finančni načrt za 2012 in Skupščino seznanil z varčevalnimi 
ukrepi, ki jih je sprejel Izvršni odbor LZS. Povedal je, da je MŠŠ za leto 2012 v državnem proračunu 
skrčila sredstva, namenjena za šport in da bo LZS predvidoma prejela le 150.000 EUR sredstev, s 
katerimi bo potrebno ravnati zelo gospodarno, kar pomeni, da nekateri predvideni programi ne bodo 
mogli biti izvedeni. Povedal je tudi, da se je IO zaradi varčevanja odločil, da bo večino svojih sej opravil 
korespondenčno. Vsekakor pa bodo morali opraviti najmanj dve redni seji. Obvestil je delegate 
skupščine, da so se nekateri člani IO začasno odpovedali potnim stroškom, nekateri pa polovici, ki jim 
pripadajo za udeležbo na sejah IO. Povedal je tudi, da bo potrebno varčevati na vseh področjih, kar 
pomeni, da predlagani finančni načrt za leto 2012 morda ne bo realiziran v celoti. 
 
Sklep št. 14: Finančni načrt za leto 2012 je bil soglasno potrjen. 
 

 

Ad 13. 

Sprejem letnega plana dela za leto 2012  
 
Predsednik LZS g. Tomaž Urlep je prisotne seznanil s pridobitvijo Strelišča na Hipodromu Stožice. 
Povedal je, da bo v letu 2012 organiziran mednarodni Alpe Adria field pokal in Alpe Adria 3D pokal. 
Pravilnika za oba pokala sta v razpravi in usklajevanju med sodelujočimi državami. Za oba pokala so 
trenutno predvidene denarne nagrade, če bodo le-te potrjene tudi v okviru sodelujočih držav.  
 
V razpravi o predvidenih izobraževanjih je g. Božo Kovačič iz LK Turjak postavil vprašanje, če je 
potrebno vsako leto obnavljati licence za direktorje streljanja in organizatorje tekmovanj. 
 
G. Igor Šuštar je pojasnil, da je Izvršni odbor na 48. redni seji razpravljal o programih izobraževanja, ki 
jih je pripravila Komisija za izobraževanje. Člani IO LZS so bili mnenja, da vsakoletno obnavljanje licenc 
ni potrebno in predlagajo, da bi se licence obnavljale vsake 4 leta,  v primeru obširnejših sprememb 
pravil/predpisov, ki so podlaga za pridobitev licence pa bi se licence morale obnoviti v skladu s 
spremembami. Ga. Gutman je poudarila, da je za uresničitev tega predloga, predhodno potrebno to 
zapisati v ustrezen splošni akt, saj v skladu z besedilom trenutnega Poslovnika o delu sodniške komisije 
tak predlog ne more biti uresničljiv. 
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G. Matej Zupanc, član Komisije za izobraževanje je pojasnil, da je izobraževanje za sodnike, direktorje 
streljanja in organizatorje tekmovanj interna zadeva LZS in da se o teh zadevah lahko dogovarja 
interno. Povedal je tudi, da želi Komisija za izobraževanje pripravljene programe izobraževanja prenesti 
na državno raven. 
 
G. Colnar je predlagal, da bi bilo potrebno programe izobraževanja poenostaviti na način, da bi moral 
biti tistim sodelujočim, ki so že imeli licence oz. delujejo vrsto let v lokostrelstvu in dobro poznajo 
pravila, omogočen le pristop na izpit za organizatorja tekmovanja in direktorja streljanja brez 
predhodnega obveznega predavanja.   
 
G. Šuštar je poudaril, da so pri pregledu programa izobraževanja na seji IO ugotovili, da se programi 
izobraževanja za organizatorja tekmovanj, direktorja streljanja in nacionalnega sodnika navezujejo en 
na drugega, kar se članom IO ne zdi smiselno. 
 
Sklep št. 15: Soglasno je bil sprejet sklep, da Komisija za izobraževanje poenostavi Program 
izobraževanja za organizatorja tekmovanj, direktorja streljanja in nacionalnega sodnika.  
 
Sklep št. 16: Soglasno se sprejme predlog g. Colnarja glede možnosti opravljanja preizkusa znanja 
sodelujočim, ki ne bodo slušatelji na predavanjih za organizatorje tekmovanj in direktorje streljanja. 
 
Sklep št. 17: 
Pri pripravi aktov LZS, je potrebno upoštevati dejstvo, da se licence za organizatorje tekmovanj, 
direktorje streljanja in sodnike obnavljajo po preteku 4 let oz. ob morebitnih spremembah določb 
pravil, ki posegajo na to področje. 
 
Sklep št. 18: Letni plan dela za leto 2012 je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 14. 

Sprejem predloga Statuta Lokostrelske zveze Slovenije 
 
Po krajši razpravi, ki je potekala predvsem okoli predlaganega novega znaka LZS, je bil sprejet: 
 
Sklep št. 19: Statut LZS je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 15. 

Sprejem predloga Poslovnika o delu Skupščine LZS 
 

Sklep št. 20: Poslovnik o delu skupščine LZS je bil soglasno sprejet. 
 

 

Ad 16. 

Pobude in vprašanja delegatov 
 
G. Goran Vitez iz LK Feniks Kranj je zaradi racionalizacije stroškov predlagal spremembo Tekmovalnega 
pravilnika. Povedal je, da so pregledali pravilnike kar nekaj lokostrelskih zvez sosednjih držav. Najbolj 
ustrezen se jim zdi tekmovalni pravilnik avstrijske zveze. Po njihovem pravilniku lahko klub na stroške 
zveze sam povabi sodnika, katerega bivališče je od kluba oddaljeno 50 km. Če je razdalja daljša, 
dodatne prevozne stroške krije klub. Kljub temu, da imajo v sosednji državi le tekme A, je na le-te 
delegiran le en sodnik. Z uradnimi vabili pri WA prijavljenih Avstrijskih tekem je dokazal, da je tudi pri 
večjih, kot tudi dvodnevnih tekmah in tekmah z več izmen v Avstriji prisoten le en sodnik in se hkrati 
sprašuje zakaj to ni izvedljivo tudi v Sloveniji. V nobenih pravilnikih, ki so jih pregledali, niso zaznali 
pojma tehničnega delegata.  
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G. Vojko Colnar iz LK Gornji Grad je predlagal, da se Tekmovalni pravilnik posodobi do naslednje 
tekmovalne sezone. V postopku spremembe pravilnika pa predlaga, da sodelujejo vsi klubi. 
 
G. Aleksander Pavlin iz VLR Vilijem je bil mnenja, da se pri dodelitvi 3D tekem ne upoštevajo pripombe 
navedene v sodniških zapisnikih, saj za tekmo, v primeru večih kandidatur za organizacijo, ni vedno 
izbran klub, ki je po sodniškem zapisniku prejel boljše ocene. Podal je mnenje, da v primeru, da se za 
organizacijo tekme prijavita dva kluba, naj bi bila organizacija tekme dodeljena klubu, ki ima boljše 
ocene iz sodniškega zapisnika.  
 
G. Leon Uratnik iz LK Žalec je poudaril, da skladno z Zakonom o varstvu osebnih podatkov, ni pravilno, 
da se v sodniške zapisnike piše osebne podatke oz. tekmovalce z imenom in priimkom. Ga. Šantelj se s 
tem ni strinjala in poudarila, da se vsak, ki se udeleži tekmovanja po razpisu organizacije ali kluba, 
izpostavi javni objavi osebnega podatka.  
 
G. Albin Likar iz LK Orel je predlagal Sodniški komisiji, naj sodniške zapisnike o ocenjevanju tekmovanj 
posodobi. Ga. Šantelj je povedala, da so se na zboru sodnikov o tem že pogovarjali in pripravljajo nove 
zapisnike. 
 
G. Janez Čirič iz LK Kamnik je predlagal, da se vsi pravilniki LZS posodobijo in uskladijo. K sodelovanju 
pri posodobitvi pravilnikov naj se povabi klube. 
 
G. Goran Vitez iz LK Feniks je bil mnenja, da bi bilo potrebo zoper sodnike, ki se niso udeležili 
dvoranske tekme v Žalcu uvesti disciplinski postopek. Glede na to, da pravila veljajo za vse enako je 
vprašal IO in vse prisotne ali bodo za kršitev skoraj vseh aktov zveze iz strani sodnikov uvedene temu 
primerne sankcije. Zadovoljiv odgovor na vprašanje ni bil podan. Prisotnemu članu Sodniške komisije g. 
Vladu Justinu je postavil vprašanje, ali bo Sodniška komisija, ki ima po trenutnem poslovniku 
pristojnost za to, proti sodnikom, ki se niso udeležili tekme v Žalcu, uvedla disciplinski postopek na 
podlagi Poslovnika sodniške komisije. G. Justin je odgovoril, da ne.  
 
Na vprašanje g. Urlepa, zakaj so na tekmo v Podzemelj zopet delegirani trije sodniki, kljub temu, da je 
bilo na 1. izredni seji IO, na kateri so bili prisotni predstavniki Sodniške komisije, dogovorjeno drugače, 
g. Vlado Justin, član Sodniške komisije odgovarja, da je na podlagi pogovora s predsednico Sodniške 
komisije na tekme AH delegiral 3 sodnike.   
 
Tina Gutman je skupščino seznanila z dogovorom, ki je bil sklenjen na 1. izredni seji IO, med člani IO in 
Sodniško komisijo. Povedala je, da so na seji sodniki izrazili pripravljenost, da bodo sodili na tekmah B 
nivoja po pravilih WA:  
FITA tekmovanja – dvoranska (3 sodniki) 
FITA tekmovanja – zunanja (2 sodnika) + dodatni sodnik, če je organiziran olimpijski krog 
Arrowhead tekmovanja (2 sodnika) 
3D tekmovanja (2 sodnika), kar je bilo tudi vneseno v zapisnik seje. 
 
G. Leon Uratnik, LK Žalec je predlagal razpustitev Sodniške komisije, ker le-ta ravna v nasprotju  
s sprejetimi akti LZS. 
 
G. Vojko Colnar LK Gornji Grad je predlagal, naj tudi Skupščina potrdi zaključke in ugotovitve s  
1. izredne seje IO LZS, ki je potekala med IO LZS in Sodniško komisijo. 
 
Sklep. št. 21: Soglasno se potrdi dogovor o številu delegiranih sodnikov, ki je bil sprejet med IO in 
Sodniško komisijo na 1. izredni seji IO LZS, z dne 22.02.2012. 
  
G. Božo Kovačič LK Turjak je predlagal, naj se razreši predsednico Sodniške komisije gospo Ireno Rosa 
in imenuje novega predsednika. Tina Gutman je poudarila, da takojšnja razrešitev gospe Rose z mesta 
predsednice Sodniške komisije ne bi bila skladna s trenutno veljavnimi akti. Povedala je, da mora IO 
najprej pristopiti vsaj k pripravi Pravilnika stalnih komisij pri LZS, v katerega bo zapisal načine 
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imenovanja na funkcije in razrešitve s funkcij, kot to predvideva 32. člen Statuta. Glede na zaplet in 
predlagano razrešitev predsednice Sodniške komisije je predlagala, da naj bo sprejem tega pravilnika 
prioriteta IO. Skupščina sprejme  
 
Sklep št. 22: Ko IO LZS sprejme Pravilnik stalnih komisij pri LZS, ki ga predvideva 32. člen Statuta in bo 
omogočal izvršitev tega sklepa, pristojni organ razreši dosedanjo predsednico in imenuje novega 
predsednika Sodniške komisije. Sklep je bil s 25 glasovi ZA in 5 glasovi PROTI sprejet. 
 
Glede na pobude delegatov Skupščina sprejeme 
 
Sklep št. 23: Prične se priprava spremembe Tekmovalnega pravilnika. Predloge sprememb  
Tekmovalnega pravilnika s strani klubov IO LZS sprejema najkasneje do 30. junija. Sklep je bil soglasno 
sprejet.  
 
 
Ad 17. 

Razno 
 
Pod točko razno ni bilo razprave. 
 
Skupščina je bila zaključena ob 21.20 uri. 
 
Zapisala:        Delovni predsednik: 

Marija Skok, l. r.                                                               Igor Šuštar, l. r. 
 
Overitelja zapisnika: 

 
Dragica Tofaj Gutman, l. r.                                              Aleksander Janežič, l. r. 


